
Protokół 

z obrad LII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 27 października 2023 r. 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 14 radnych 

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

5. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 12.10 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, powitała 

Państwa Radnych, Przedstawicieli Urzędu Gminy, Wójta Gminy, Panią Skarbnik Gminy, Panią Sekretarz Gminy, 

Panią Kierownik GOPS, Pana Kierownika Referatu SO, Pana Informatyka. Witam serdecznie przybyłych na 

dzisiejszą sesję zawodników wrotkarstwa szybkiego. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Czy do przedstawionego porządku obrad maja Państwo jakieś uwagi, bądź wnioski? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: nie ma wniosków. 

Radni porządek obrad zaopiniowali pozytywnie 13 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zanim przejdę do sprawozdania           

z działalności Wójta z okres międzysesyjny wręczymy nagrodę tutaj naszej sportsmence, nagrodę za piękny wynik 

we wrotkarstwie szybkim. 

(nastąpiło wręczenie nagrody wraz z gratulacjami) 

Pani …………………chcieliśmy bardzo serdecznie podziękować za dzisiejsze zaproszenie, ponieważ we wrześniu 

nie mogłyśmy być bo byliśmy  na wyjeździe, trenujemy w klubie już od kilku lat, ja trenuję od 4 lat, …………….. od 

3 lat. Myślę, że zaangażowane bardzo jesteśmy obie bardzo mocno, ale jednak córka mnie zdecydowanie 

wyprzedza na ten moment, od 3 lat startuje, 3 razy startowała w torowych Mistrzostwach Polski na których zdobyła 

same złote medale, w zeszłym roku zawodów było to w zeszłym sezonie zawodów było jeszcze więcej bo 

wystartowała też w pucharze Polski, czyli to jest cykl 4 turniei na których też nie oddała ani 1 złotego miejsca 

zgarniając łącznie 12 złotych medali i na Mistrzostwach Polski też nie miała sobie równych zdobyła same pierwsze 

miejsca. Także kolejny sezon przygotowawczy już zaczęłyśmy  pod okiem trenera …………………  któremu też 

serdecznie dziękujemy za przygotowanie, motywację i za to że pokazuje, że stać nas na wiele więcej. Oczywiście 

Klub tworzą też nasi koledzy i koleżanki dzięki którym trenuje nam się przyjemniej i  wzajemnie się napędzamy 

żeby osiągnąć kolejne złote medale. Oczywiście to nie te  medale są najważniejsze, my po prostu lubimy to co 

robimy i tak największą karą dla córki jest to, że nie pójdziemy na trening to działa zawsze, także serdecznie 

dziękujemy. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: bardzo serdecznie gratuluję i życzę jak największych i najwyższych 

wyników, a dodam jeszcze, że tor jest w budowie i lada moment będzie ukończony 

Pani ……………………. : widziałyśmy że asfalt jest już zbierany więc czekamy na efekt końcowy. Dziękuję bardzo. 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado niniejszym przekładam sprawozdanie z działalności Wójta za okres 

międzysesyjny tj. Od 29 września 2023r do 26 października 2023r. 

W tym czasie odbyłem 5 spotkań poza Urzędem Gminy: 

- w dniu 04 października uczestniczyłem w konferencji z okazji otwarcia gazociągu Gustorzyn – Wronów we 

Wronowie, 

- w dniu 07 października uczestniczyłem w Pikniku Rodzinnym dla mieszkańców Nowej Wsi 



- w dniu 08 października uczestniczyłem w zawodach wędkarskich „Jesienny Puchar Zalewu”, które odbyły się na 

Zalewie Piechota, 

- w dniu 13 października brałem udział w podpisaniu aneksu do umowy na dofinansowanie modernizacji drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych w m. Gulewo, które odbyło się w Warszawie, 

- w dniu 14 października brałem udział w uroczystości 90-lecia Koła Gospodyń Wiejskich w Strzałkach. 

Lp. Nr zarządzenia Data wydania Treść zarządzenia 

1 137 30.08.202 W sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania pn. „Przebudowa drogi gminnej w m. Feliksów - Skrzany”. 

2 138 29.09.2023 W sprawie: upoważnienia pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gostyninie do dostępu do Centralnej Ewidencji Emisyjności 

Budynków (CEEB). 

3 139 29.09.2023 W sprawie: upoważnienia pracowników Referatu Spraw Obywatelskich 

do sporządzania aktów pełnomocnictwa do głosowania. 

4 140 30.09.2023 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

5 141 30.09.2023 W sprawie:  dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2023 rok. 

6 142 30.09.2023 W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki i zadania realizowane ze 

środków Funduszu Pomocy. 

7 143 03.10.2023 W sprawie: powołania komisji do odbioru robót budowlanych w związku z 

realizacją zadania związanego z przebudową dróg gminnych w 2023 roku. 

8 144 05.10.2023 W sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania pn. „Przebudowa dróg na terenie Gminy Gostynin”. 

9 145 09.10.2023 W sprawie:  rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 130/2 o powierzchni 0,1169 ha oraz 1/4 udziału w działce nr 

ewid. 130/1 o powierzchni 0,0373 ha położonej na terenie wsi Gorzewo 

gm. Gostynin. 

10 146 10.10.2023 W sprawie: ustalenia przerw w funkcjonowaniu punktów przedszkolnych i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Gostynin w roku szkolnym 2023/2024. 

 11 146a 10.10.2023 W sprawie: udzielenia pełnomocnictwa panu Waldemarowi Brodzie 

zatrudnionemu na stanowisku kierownika Działu Eksploatacji w Gminnym 

Zakładzie Komunalnym z siedzibą w Solcu. 

12 147 11.10.2023 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

13 148 11.10.2023 W sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2023 rok. 

14 149 11.10.2023 W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki i zadania realizowane ze 

środków Funduszu Pomocy. 

15 150 16.10.2023 W sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania pn. „Odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno-

wypoczynkowych i PSZOK zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin” 

16 151 20.10.2023 W sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

17 152 20.10.2023 W sprawie:  dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2023 rok. 

18 153 20.10.2023 W sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki i zadania realizowane ze 

środków Funduszu Pomocy. 

19 154 23.10.2023 W sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin. 

 

 

 



I. W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 40 zaświadczenia i 6 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz niezaleganiu w 

podatkach.  

2. Wprowadzono 65 zawiadomienia o zmianach w danych ewidencji gruntów. 

3. Wydano 11 decyzji w sprawie zmiany wymiaru podatków na rok 2023.  

4. Wydano 1 decyzję w sprawie umorzenia zaległości podatkowej w kwocie 2 496,00 zł oraz odsetek 1 206,00 zł.  

5. Przyjęto w kasie 385 szt. wpłat za odpady komunalne. 

6. Przyjęto w kasie 133 szt. wpłat za zobowiązania pieniężne. 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniu 29 września br. wpłynął wniosek dyrektora Szkoły Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w 

Lucieniu o udzielenie wsparcia w 2023 roku w ramach programu wieloletniego "Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025" Priorytet 3 dla Punktu Przedszkolnego w Lucieniu oraz Szkoły Podstawowej 

w Lucieniu. 

2. W dniu 2 października podpisano aneks do umowy z dnia 15 września 2023 r. o zwrot kosztów przejazdu uczniów 

niepełnosprawnych do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego ze względu na wpłynięcie kolejnego 

wniosku rodzica. 

3. W dniu 6 października przesłano z Ministra Edukacji i Nauki podpisane porozumienie o udzielenie wsparcia 

finansowego dla Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia w Emilianowie na realizację zadania w ramach 

przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę”. Wnioskowana kwota dofinansowania 5.000,00 zł. wkład 1.250,00 zł. 

4. W dniach 9 i 10 października uczniowie klas IV ze szkół podstawowych na terenie gminy otrzymali na własność 

bezpłatne laptopy w ramach rządowego programu „Laptop dla ucznia”. W naszej gminie laptopy otrzymało 83 

uczniów. Wartość przekazanego sprzętu to 242.463,75 zł. 

5. W dniu 10 października przesłano wniosek o zawarcie umowy w sprawie trybu przekazywania środków Funduszu 

Pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych pracowników w 2023 

r. na kwotę 33.126,70 zł.  

6. W okresie sprawozdawczym wydano 3 decyzję o przyznaniu stypendium o charakterze socjalnym po terminie 

ze względu na zmianę sytuacji finansowej. 

7. W okresie sprawozdawczym wpłynęły 3 wniosków dot. dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

8. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły Podstawowej im. Orła 

Białego w Białotarsku, Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie, Szkoły Podstawowej 

im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu, Szkoły Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu. 

Aneksy do arkusza organizacyjnego zostały wprowadzone ze względu na przydział godzin nauczycielom w związku 

z orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego  

i indywidualnego  nauczania oraz w związku z nieobecnością nauczyciela nauczania przedmiotu. 

9. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół z terenu Gminy Gostynin. 

II. W zakresie Referatu Zagospodarowania Przestrzennego 

1. Wydano 14 decyzji o warunkach zabudowy,  61 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

2. Wydano 5 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 7 projekty decyzji jest w uzgodnieniach. 

3. Wydano 3 decyzji zmieniających warunki zabudowy. 

4. Wydano 5 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

5. Wydano 8 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego. 

6. Wydano 40 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 1 zaświadczenie o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Gostynin. 

8. Wydano 2 postanowienia o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego lub z przepisami odrębnymi. 

9. Wydano 2 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

10. Wydano 3 decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. 

11. Wpłynęły 2 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

III. W zakresie Referatu Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa  

1. Wpłynęło 11 wniosków o dokonanie podziału nieruchomości. 

2. Wydano 13 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości i 1 decyzję zmieniającą decyzję dot. zatwierdzenia 

podziału nieruchomości. 

3. Sporządzono 2  umowy dzierżawy na grunty stanowiące własność Gminy w m. Leśniewice i Marianów. 

4. Sporządzono 1 wykaz dot. nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży.  

5. Przygotowano dokumentację w sprawie nabycia działek w m. Choinek i Polesie. 



6. Sporządzono 3 protokoły ustaleń w sprawie wypłaty odszkodowań za działki przejęte przez Gminę na podstawie 

decyzji zatwierdzających podziały nieruchomości. 

7. Wydano 13 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

8. Wydano 1 informację o nadanym numerze porządkowym budynku. 

9. Wydano 8 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

10. Przyjęto 5 wniosków o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2023. 

11. Przyjęto 56 wniosków o przeznaczenie środków funduszu sołeckiego na rok 2024. 

12. Dokonano 32 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

13. Wydano 2 decyzje zezwalające na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym. 

14. Dokonano 1 oględzin krzewów zgłoszonych do usunięcia przez Parafię Rzymskokatolicką p.w. św. Przemienia 

Pańskiego w Białotarsku i wydano decyzje zezwalającą na ich usunięcie.                                                      

15. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez firmę LOGISTAL Sp. z o.o i wydano decyzje 

zezwalającą na ich usunięcie. 

16. Wydano 1 decyzję umarzająca w całości postępowanie w sprawie usunięcia drzew z uwagi na wycofanie 

wniosku przez wnioskodawcę. 

17. Wystąpiono z 4 wnioskami do Starosty Gostynińskiego o wydanie zezwoleń na usunięcie drzew z 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Gostynin w miejscowościach: Sierakówek, Baby Górne, Gorzewo i 

Bolesławów .  

IV. Inwestycje  

I. Zamówienia publiczne 

1. Podpisano umowy na zakup i dostawę kruszywa z przeznaczeniem do wbudowania w drogi gminne z 

Wykonawcą: …………………………. ZPHU ZBYCH – TRANS z Lubstowa na łączną kwotę – 574 950,00 zł 

2. Podpisano umowę na rozbudowę Szkoły Podstawowej w Emilianowie – zwiększenie i poprawa dostępności usług 

edukacyjnych z Wykonawcą: Przedsiębiorstwo Budowlane KROL Sp. zo.o., Sp. komandytowa z Kłodawy na kwotę 

– 1 195 832,14 zł 

3. Podpisano umowę na zakup oleju napędowego i benzyny do pojazdów służbowych i sprzętu z dystrybutorów na 

stacji paliw z Wykonawcą: Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Gostyninie Sp. zo.o.  na kwotę - 229 

417,00 zł 

4. W trakcie jest postępowanie na Przebudowę drogi gminnej w m. Feliksów – Skrzany 

5. W trakcie jest postępowanie na Przebudowę dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin (droga w m. Krzywie, 

droga w m. Stefanów) 

6. Ogłoszono przetarg nieograniczony na odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno – wypoczynkowych i PSZOK zlokalizowanych na terenie Gminy 

Gostynin 

7. Ogłoszono postępowanie w trybie podstawowym na zakup oleju napędowego na potrzeby Gminnego Zakładu 

Komunalnego w Solcu 

 

II. Inwestycje realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich 

1. Rozpoczęto realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Emilianowie” Umowny 

koszt wykonania robót: 1 195 832,14zł. Termin realizacji zadania: 15.11.2024 r. 

2.Zakończono realizację inwestycji pn.: „Modernizacja kompleksu sportowego „Moje Boisko Orlik- 2012” przy 

Szkole Podstawowej w Sierakówku” Koszt wykonania inwestycji: 422 775,60zł (inwestycja dofinansowana ze 

środków funduszu rozwoju kultury fizycznej) 

3. Zakończono realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa boiska szkolnego w m. Krzywie” Koszt 

wykonania inwestycji: 75 000,00zł 

4. Rozpoczęto roboty budowlane związane min. z wykonaniem ocieplenia budynku gminnego w ramach realizacji 

inwestycji pn.: „Termomodernizacja budynku mieszkalnego gminnego w m. Skrzany” 

Umowny koszt wykonania robót: 93 001,48zł. Termin realizacji zadania: 30.11.2023 r. 

5. Rozpoczęto realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa boiska szkolnego na terenie Szkoły 

Podstawowej w Zwoleniu”. Umowny koszt wykonania robót: 199 164,13zł. Termin realizacji zadania: 31.10.2023 r. 

 

III. Inwestycje drogowe (realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich) 

1. Przebudowa drogi gminnej w m. Antoninów, dł.320 m – zakończono 

2. Przebudowa drogi w m. Bierzewice, dł. 122 m – w trakcie realizacji, (brak nawierzchni ścieralnej - planowane 

wykonanie w-wy ścieralnej 25.10.2023 – informacja od wykonawcy) – dzisiaj nawierzchnia ścieralna została 

położona. 

3. Zgodnie z podpisanymi umowami do dnia 21 listopada 2023r. zostaną przebudowane drogi: 

- w m. Rybne -180 m 



- w m. Nowa Wieś – 200 m 

- w m. Emilianów – 300 m 

- w m. Kazimierzów  - 200 m 

- w m. Gulewo - 300 m 

- w m. Budy Kozickie – 250 m 

oraz 

- modernizacja nawierzchni drogi  w m. Baby Górne – 300 m/1500m2 

4. W trakcie opracowania są projekty na przebudowę dróg w m. Bierzewice (2 odcinki). Realizacja do 30.11.2023r. 

 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

Wpłynęło 12 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 

Gospodarczej. 

Przyjęto, wprowadzono do aplikacji „susza” i wysłano do Wojewody 480 wniosków suszowych. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

- urodzeń – 7 

- zgonów – 5 

- zameldowań na pobyt stały – 41 

- zameldowań na pobyt czasowy – 6 

- wymeldowania z pobytu stałego – 32 

- wymeldowania z pobytu czasowego – 9  

- wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 30 

- udostępnienie danych osobowych – 8 

 

dowody osobiste  

- przyjęcie wniosków dowodowych – 67 

- wydanie dowodu osobistego – 93 

- unieważnionych  dowodów – 85 

 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

Odbyło się 1 posiedzenia komisji, 

Rozpatrzono ogółem 12 wniosków.  

Do Sądu skierowano 1 wniosek w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osoby uzależnionej. 

 

VI. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

• Bieżąca publikacja aktualności i wydarzeń gminnych na stronie internetowej gminy; 

• Współpraca przy  opracowaniu strategii OFM jako partnera projektu.- Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka. 

Zatwierdzono projekt Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka” oraz 

Projektu Prognozy Oddziaływania na Środowisko dla Strategii, uzgodnienie przebiegu konsultacji społecznych w/w 

dokumentów; 

• Rozliczono Dotacje celową  na  zadanie publiczne – wspieranie wydarzeń integrujących środowisko kobiet, 

pielęgnujących polskość oraz podnoszących świadomość obywatelską i kulturową w 2023 r. konkurs pn. 

„Pielęgnowanie polskości –tradycja  mazowieckich potraw”; 

• Przygotowania do obchodów 105. rocznicy Odzyskania Niepodległości przez Polskę w dniu 11 listopada 

połączone z uroczystym odsłonięciem muralu upamiętniającego 160. Rocznicę Powstania Styczniowego na 

budynku Szkoły Podstawowej w Zwoleniu oraz odsłonięciem wieńca kamiennego przy pomniku powstańców 

Styczniowych  w Gaśnem; 

• W trakcie opracowania dokumentacja/kosztorysowanie niezbędne do złożenia wniosku aplikacyjnego w 

programie: 

a) Konkursu Grantowego Cyberbezpieczny Samorząd. Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe Działanie 2.2. – 

Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa. FUNDUSZE EUROPEJSKIE NA ROZWÓJ CYFROWY 

2021-2027 Gmina może pozyskać kwotę dofinansowania do 850 tyś. zł.;  

• Otrzymano informację o przyznaniu środków na realizację zadań: 

a) Rządowy Fundusz Polski Ład - Infrastruktura wodno-kanalizacyjna - Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania 

wody w m. Krzywie i w m. Kozice. Dofinasowanie: 8 000 000,00 zł. Całkowita wartość inwestycji: 8 430 000,00 zł 

b) Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg – „Rozbudowa drogi gminnej w m. Budy Kozickie – poprawa infrastruktury 

drogowej na terenie gminy”. Dofinasowanie: 488 548,79 zł. Całkowita wartość inwestycji: 697 926,85 zł 

• Złożono wnioski rozliczające do projektów : 

a) „Mazowiecki Instrument Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2023” – „Mazowsze dla sołectw 2023” 



b) Cyfrowa Gmina granty PPGR  

c) Program Operacyjny Polska Cyfrowa - projekt grantowy „Cyfrowa Gmina” 

d) w przygotowaniu rozliczenie zadania „Modernizację kompleksu sportowego „Moje boisko – Orlik 2012” przy 

Szkole Podstawowej w Sierakówku 

• Bieżące sprawy referatu ( dotyczące budynku w miejscowości Białe 33, ewidencja innych obiektów świadczących 

usługi hotelarskie, obiektu nie będącego obiektem hotelarskim /gospodarstwo agroturystyczne/ i inne). 

 

VII. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

• Wpłynęło 71 deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym 10  pierwszych, 

30 zmieniających, 10 zerujących, 21 na rekreację po wezwaniu); 

• Wysłano 31 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

• Wpłynęło 4 zgłoszenia do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków; 

• Przyjęto i wprowadzono do Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków 12 deklaracji  dotyczących źródeł ciepła  

i źródeł spalania paliw. 

• Przyjęto  4 oświadczenia w związku ze zmianą deklaracji CEEB. 

• Przyjęto od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych (podmiotów gospodarczych prowadzących działalność 

gospodarczą) nie objętych systemem gospodarowania odpadami przez gminę: 

- 3 oświadczenia, 

- 17 dowodów uiszczenia opłaty za odbiór odpadów pochodzących z prowadzonej działalności, 

(Obowiązek kontroli wynika z art. 6 ust. 5a ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Dz. U. 2022 poz. 

2519);   

• Wpłynęło 5 wniosków o udzielenie ulgi w opłacie w związku z zaległością z tytułu opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

- w ramach wszczętego postępowania wysłano wezwania do złożenia oświadczenia o sytuacji finansowej i 

uzyskiwanych dochodach. 

• Zaksięgowano 2399 wpłaty za odpady komunalne na łączną kwotę 341 528,82 zł; 

• W związku z prowadzoną egzekucją zaległości wystawiono: 

*  69 upomnień na łączną kwotę 58 108,83 zł 

*  27 tytułów wykonawczych na łączną kwotę 31 724,79 zł  

• Sporządzono 3 elektroniczne zawiadomienia wierzyciela do organu egzekucyjnego w sprawie zawieszenia 

postępowania egzekucyjnego w związku ze  złożonym wnioskiem o udzielenie ulgi w opłacie.  

• Wygenerowano i wydano 101 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady komunalne dla 

właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

• Wysłano  do Wykonawcy 22 zgłoszenia: 18 dotyczących wstawienia/zabrania pojemników mieszkańcom, oraz 4 

dotyczące braku odbioru odpadów.  

• Wpłynęło 5 sprawozdań od podmiotów prowadzących działalność w zakresie odbioru i transportu nieczystości 

ciekłych posiadających zezwolenie na prowadzenie działalności na terenie Gminy Gostynin. 

• Wysłano 33 wezwania do złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi do 

właścicieli nieruchomości, którzy nie dopełnili ustawowego obowiązku. 

• Wysłano do właścicieli nieruchomości 35 pism z informacją o powstałej na koncie nadpłacie, w odpowiedzi 

wpłynęło: 

- 6 wniosków o zaliczenie nadpłaty na poczet przyszłych zobowiązań; 

- 5 wniosków o zwrot nadpłaty; 

- 6 wniosków o przeksięgowanie w związku ze zmianą adresu zamieszkania. 

• Wydano na wniosek 1 zaświadczenie dotyczące złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, celem przedłożenia w urzędzie gminy właściwym do poprzedniego miejsca zamieszkania 

celem zamknięcia deklaracji. 

• Sporządzono i przesłano do Wykonawcy comiesięczne zestawienie z wykazem nieruchomości z których należy 

odebrać odpady komunalne. 

• Zgodnie  z art. 5a i 5aa oraz art. 9u i 9v ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, przeprowadzono 6 

kontroli nieruchomości w zakresie posiadania umów na wywóz nieczystości ciekłych z nieruchomości,  posiadania 

dowodów wykonania obowiązku wywozu nieczystości ciekłych z nieruchomości zgodnie z Regulaminem 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gostynin, oraz posiadania kompostownika i kompostowania w 

nim bioodpadów. Z każdej kontroli został sporządzony protokół dla każdej ze stron. 

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-wypoczynkowych w 

miesiącu wrześniu wynosi – 255,34 Mg. 

• Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc wrzesień 2023 r. na podstawie  dokumentacji 



przekazanej przez Wykonawcę oraz na podstawie systemu pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów 

odbierających odpady z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy informację o kwocie należnej na kwotę                            

227383,63 zł brutto. 

• Przeprowadzono 10 kontroli w siedzibie podmiotów (Baruchowo, Kutno, Płock, Drobin, Gostynin, Gorczenice koło 

Brodnicy, Grabówiec) wpisanych do Rejestru Działalności Regulowanej prowadzonego przez Wójta Gminy 

Gostynin w zakresie przestrzegania i stosowania przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

Obowiązek przeprowadzenia kontroli  raz na dwa lata wynika z art. 9u ww ustawy; 

• W zakresie Punktu konsultacyjnego „Czyste Powietrze”: 

- udzielono mieszkańcom z terenu Gminy Gostynin 16 konsultacji w zakresie otrzymania dotacji na wymianę 

kopciucha z Programu „ Czyste Powietrze” oraz rozdano 16 ulotek informacyjnych. 

- za pośrednictwem puntu konsultacyjnego złożono 5 wniosków o dofinansowanie na wymianę źródła ciepła w 

ramach programu czyste powietrze 

• Przyjęto 10 zgłoszeń dotyczących bezdomnych, rannych oraz padłych zwierząt: 

- 2 dotyczące padłych lisów, 

- 2 dotyczące rannych  łabędzi, 

- 1 dotyczące rannego żurawia, 

- 1 dotyczące padłego dzika, 

- odłowiono 2 bezdomne psy,  

Po przeprowadzeniu oględzin do rannych zwierząt wezwano lekarza weterynarii. Zgłoszenia przekazano zgodnie 

z właściwością do właściciela drogi - Zarządu Dróg Powiatowych oraz Wojewódzkich.  

• W dniach 23 i 24 października 2023 r. na terenie Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu odbyła się 

zbiórka odpadów pochodzących z działalności rolniczej od rolników z terenu Gminy Gostynin.  

W związku z powyższym utworzono harmonogram  ze wskazaniem dnia oraz godziny dowozu  odpadów i 

poinformowano telefonicznie rolników, którzy złożyli wnioski na odbiór ww. odpadów w  ramach dofinansowania 

uzyskanego poprzez ZGRP z WFOŚiGW. 

• Na bieżąco w referacie odbywa się bezpośrednia obsługa interesantów. 

VIII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 1 zgłoszenie o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2. Przyjęto  38 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 38 decyzji. 

3. Przyjęto 40 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na żywność oraz 

wydano  40 decyzji. 

4. Przyjęto 7  zgłoszeń o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. 

5. Przyjęto 4 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłku stałego. 

6. Przeprowadzono weryfikację 7 zasiłków stałych. 

7. Wydano 18 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o niepełnosprawności. 

8. Wydano 19 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

9. Wysłano 12 pism do policji oraz 3 do sądu. 

10. Udzielono 6 porad prawnych. 

11. Odbyło się 12 spotkań grup roboczych związane z procedurą niebieskiej karty. 

12. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 14 rodzin. 

13. Wydano 1 skierowanie do Środowiskowego Domu Pomocy. 

14. Przeprowadzono 10  wywiadów środowiskowych na potrzeby  świadczeń rodzinnych. 

15. Przeprowadzono 7 wywiadów alimentacyjnych osób zobowiązanych na rzecz osób ubiegających się o pomoc 

w innych ośrodkach. 

16. Sporządzono 10 wniosków o udostępnienie danych osobowych do innych Instytucji. 

17. Skierowano  5 osób do Centrum Integracji Społecznej. 

18. Pracownicy GOPS uczestniczyli w szkoleniu - „Nowelizacja ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej” oraz 

„Postępowanie i egzekucja świadczeń nienależnie pobranych w pomocy społecznej”, oraz w konferencji w 

Warszawie „ Dzieci i ryby głosu nie mają”. 

19. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 9 wniosków. Wydano 18 kart tradycyjnych, oraz 22 kart 

elektronicznych. W produkcji jest 18 kart. 

20. Przyjęto 24 wnioski i wydano 24 zaświadczenia o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć wniosek o 

przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

21. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto  36 wniosków o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych  na nowy 

okres zasiłkowy. 

22. Wydano 134  decyzje. 



23. Wystawiono 27  zaświadczeń. 

24. Wypłacono 296 zasiłków pielęgnacyjnych, 16 świadczeń rodzicielskich, 70 świadczeń pielęgnacyjnych, 

jednorazową zapomogę z tyt urodzenia dziecka dla  2 osób, specjalny zasiłek dla opiekuna  dla  11 osób. 

25. Fundusz alimentacyjny wypłacono dla 69 osób, przyjęto 6 wniosków na nowy okres zasiłkowy, wydano  22 

decyzje. 

26. Wysłano 22 zawiadomienia do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

27. Wysłano 17 wniosków do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania egzekucyjnego. 

28. Wysłano 19 wezwań o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

29. Przeprowadzono 3 wywiady alimentacyjne. 

30. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem osoby 

przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

31. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

-Złożono  2 wnioski na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy 

32. Przyjęto  7 wniosków na dodatek mieszkaniowy. 

33. Wydano 7 decyzji odnośnie dodatku mieszkaniowego.   

34. Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i informacje. 

IX. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

1. Statystyka udostępnień księgozbioru. 

Działalność biblioteczna - liczba użytkowników/liczba woluminów 

- Odwiedziny w bibliotece - 744 użytkowników, 

- Wypożyczenia - 1211 woluminów, 

- Odwiedziny w czytelni - 16 czytelników, 

- Udostepnienia księgozbioru  na miejscu - 62 woluminów, 

- Udzielone informacje e biblioteczne - 10 

2. Działalność kulturalno-oświatowa 

- 16 września  Narodowe Czytanie - to już 12 odsłona. Tegoroczną lekturą była powieść ”Nad Niemnem” Elizy 

Orzeszkowej. Wspólne czytanie odbyło się w Gminnej Bibliotece Publicznej w Solcu. Nasi goście przedstawili wątek 

patriotyczny i pamięć tych, dzięki którym możemy poznać cząstkę naszej przeszłości. W Narodowym Czytaniu 

udział wzięli, Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński z małżonką, Pani Renata Kędzierska – przewodnicząca Rady 

Gminy Gostynin, Pani Ewa Michalska – sołtys i Radna Gminy Gostynin, Pani Alina Sarniak – emerytowana dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Solcu, uczniowie szkół podstawowych Gminy Gostynin oraz Magdalena Kłosińska 

bibliotekarz GBP w Solcu. ( 54 osoby) 

- 7 października Noc  Bibliotek – hasłem tegorocznej edycji brzmiało „Absurd nie czytać” Biblioteka w Solcu wraz 

ze Szkołą zaprosiła dzieci wraz z rodzicami na niekonwencjonalny sposób zachęcający do korzystania z zasobów 

naszej biblioteki, na Grę Terenową. Została przygotowana i prowadzona przez braci Łukasza i Przemysława 

Jarzyńskich, twórców Teatru Form Wielu w Płocku, którzy wcielili się w rolę detektywów. Zwieńczeniem spotkania 

był seans filmowy, popcorn, kanapka i gorąca herbata przygotowana przez rodziców i Koło Gospodyń Wiejskich w 

Solcu ( 74 uczestników). 

- 29 września Ogólnopolski Dzień Głośnego Czytania to jedno z tych wydarzeń w kalendarzu świąt nietypowych, 

które są zarówno przyjemne jak i pożyteczne. Biblioteki od lat są zaangażowane czytając tego dnia bajki, opowieści, 

angażując w zabawę jak najwięcej odbiorców ( 206 uczestników) . 

- 2 lekcje biblioteczne (Sokołów i Emilianów) 26 uczestników. 

- Konkurs w Sokołowie „Pocztówka z wakacji” (forma prac dowolna) 12 uczestników. 

- Zakupiono ogółem 390 wol. (w ramach dotacji M Ki Dz. N) 

X. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

I. Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Wykaszanie terenów przy świetlicach, przystankach i szkołach na terenie gminy Gostynin oraz boiska 

sportowego w m. Lucień, 

5. Równanie i wałowanie wraz z drobnymi naprawami w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych w m.: Osiny, 

Nagodów, Huta Nowa,  

6. Budowa odcinka sieci kanalizacyjnej w m. Bierzewice, 

7. Budowa punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych (PSZOK) – utwardzenie terenu kostką betonową, 

8. Remont elewacji budynku gminnego w m. Lucień 46a, 

9. Termomodernizacja budynku szkoły w m. Zwoleń – c.d. 

 



II. Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, Rębów, 

Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

7. Wykonanie konserwacji wylotu i rowów wód popłucznych ze stacji uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków w m. 

Sieraków, Sokołów, Kozice. 

To wszystko co miałem Państwu do przekazania na ten moment, dziękuję Państwu za uwagę, jeżeli są jakieś 

pytania to odpowiem. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy do przedstawionego 

sprawozdania mają Państwo Radni jakieś pytanie? Brak. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: ogłosiła 10-minutową przerwę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: wznowiła obrady sesji. 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę          

nr 450/XLV/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 grudnia 2022 roku   w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado do przedstawionego projektu zmiany 

Uchwały w sprawie WPF chciałbym zgłosić następującą autopoprawkę. Wprowadzam do budżetu WPF Gminy 

Gostynin następującą zmianę; do wykazu Przedsięwzięć wprowadzam nowe zadania w zakresie Wydatków  na 

Programy, projekty lub z programami realizowanymi z udziałem środków o których mowa a art. 5, ust. 1, pkt. 2 i 3 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r., o finansach publicznych przedsięwzięcie pn. „Mazowsze bez smogu” którego 

celem jest wspieranie efektywności energetycznej i redukcji emisji gazów cieplarnianych, okres realizacji tegoż 

projektu 5-cio letni na lata 2024-2028, łączne nakłady finansowe wynoszą 1.578.324,00zł w tym środki unijne 

stanowią 85% dofinansowania tj. 1.341.576,00zł, 15% stanowią środki własne gminy tj. 236.748,00zł. Limity 

wydatków w poszczególnych latach; 2024 r. – 507.608,00zł, 2025 r. – 210.823,00zł, 2026 r. – 272.795,00zł, limit 

na 2027 – 286.184,00zł, limit na rok 2028 – 300.913,00zł. Limit zobowiązań tak samo 1.578.324,00zł. Wydatki 

inwestycyjne stanowią kwotę 303.301,00zł, a wydatki bieżące 1.275.023,00zł. Dziękuję. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado omówię teraz zmiany dokonane w Uchwale 

Budżetowej na rok 2023 i lata kolejne. Jeśli chodzi o Dochody bieżące - Administracja publiczna – Urzędy 

wojewódzkie, na podstawie decyzji Wojewody Mazowieckiego  zwiększamy o kwotę 3.643,00zł, plan dochodów 

bieżących, w zakresie dotacji celowej na dofinansowanie zadań z zakresu Administracji  rządowej. W zakresie 

Bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej – Ochotnicze straże pożarne dokonujemy zmniejszenia 

planów dochodów bieżących z tytułu dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa na zadania realizowane przez 

gminę na podstawie porozumień z organami administracji rządowej o kwotę 13.500,00zł, i jednocześnie 

zwiększamy o tą samą kwotę plan dochodów bieżących z tytułu dotacji otrzymanej z Państwowego Funduszu 

celowego na realizację zadań bieżących jednostek sektora finansów publicznych, mowa tutaj o umowie z 

Funduszem Pomocy Pokrzywdzonych celem nabycia wyposażenia sprzętu przez OSP Białotarsk, to jest zmiana 

klasyfikacji  budżetowej. W zakresie Oświaty i wychowania – Pozostała działalność dokonujemy zwiększenia 

planów dochodów bieżących o kwotę 5.000,00zł, z tytułu dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa na zadania 

bieżące realizowane przez gminę na podstawie porozumień z organami administracji rządowej zgodnie z 

porozumieniem W ramach tych środków dyrektorzy szkół są zobowiązani do przygotowania i przeprowadzenia w 

trakcie roku wycieczek szkolnych związanych z priorytetowymi obszarami edukacyjnymi wskazanymi przez Ministra 

Edukacji i Nauki, to jest przedsięwzięcie pn.”Poznaj Polskę” realizacje przez SP w Emilianowie. W zakresie Rodziny 

– Karta Dużej Rodziny tutaj zwiększamy dochody bieżące w ramach dotacji celowej o kwotę 277,00zł., środki te 

zwiększają realizację zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny. W zakresie Wydatków bieżących – 

Transport i łączność – Drogi publiczne i gminne, zmniejszamy plan wydatków bieżących o kwotę 100.000,00zł, na 

zakup materiałów i wyposażenia, jednocześnie dokonujemy zwiększenia planu wydatków bieżących  o kwotę 

26.626,51zł, z tytułu zakupu usług pozostałych, ta zmiana dotyczy zmian w zakresie funduszu sołeckiego sołectwa 

Belno-Pomarzanki, Gaśno, Kiełpieniec-Mniszek-Skoki. Jeśli chodzi o Gospodarkę mieszkaniową – Gospodarka 

gruntami i nieruchomościami dokonujemy zwiększenia planu wydatków bieżących o 13.789,43zł, na zakup 

materiałów i wyposażenia oraz zwiększenia o kwotę 3.062,95zł, na zakup usług remontowych. Zmiana ta wynika 

ze zmian w zakresie funduszu sołeckiego sołectwa Kiełpieniec-Mniszek-Skoki i Bierzewice. W zakresie Działalności 

usługowej – Cmentarze, tutaj zwiększamy plan wydatków bieżących  o kwotę 1.000,00zł, na zakup materiałów i 



wyposażenia w celu zakupu tuby, w której umieszczony zostanie oryginał projektu wieńca dla uczczenia 160 

rocznicy Powstania Styczniowego. Tuba zostanie wmurowana w pomnik – wieniec z piaskowca w miejscowości 

Gaśno. Administracja publiczna – Urzędy wojewódzkie, w ramach otrzymanych środków zgodnie z decyzją 

Wojewody Mazowieckiego zwiększamy wydatki o łączną kwotę 3.643,00z\ł, na wynagrodzenia osobowe 

pracowników, 3.044,00zł, na składki na ubezpieczenia społeczne i 75,00zł, na Fundusz Pracy i Fundusz 

Solidarnościowy. W zakresie promocji jednostek samorządu terytorialnego dokonujemy zmniejszenia planu 

wydatków bieżących o kwotę 7,52zł, z tytułu zakupów materiałów i wyposażenia, zmiana ta wynika ze zmian 

dokonanych w zakresie funduszu sołeckiego sołectwa Gaśno. Jeśli chodzi o Bezpieczeństwo publiczne i ochronę 

przeciwpożarową – Ochotnicze Straże Pożarne tutaj dokonuje się zmniejszenia planu wydatków bieżących o kwotę 

15.340,00zł, w ramach dotacji celowych dla podmiotów zaliczanych i niezaliczanych do sektora finansów  

publicznych i tutaj zmianie również ulegają kwoty dotacji dla 2 jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych , one będą 

miały charakter majątkowy, nie charakter bieżący, chodzi tutaj o OSP Rębów – 6.840,00zł, i OSP Sierakówek – 

13.000,00zł. W zakresie Oświaty i wychowania, tutaj w ramach aktualizacji planów finansowych dokonujemy 

szeregu zmian wydatków, łączna wartość zwiększenia środków na Oświatę to jest 6.390,000zł, i to zwiększenie 

wynika z realizacji programu „Poznaj Polskę”, oraz wkładu własnego w ten program. W zakresie Gospodarki 

komunalnej i ochrony środowiska – Gospodarka odpadami komunalnymi, tutaj po analizie planu finansowego 

dokonuje się zwiększenia planu wydatków bieżących o następujące kwoty; 52.000,00zł, na wynagrodzenia 

osobowe pracowników, 11.000,00zł na składki na ubezpieczenia społeczne, 200,00zł, na wpłaty na PPK 

finansowane przez podmiot zatrudniający, jednocześnie zmniejszamy o kwotę 52.000,00zł, z zakupu usług 

pozostałych i o 11.000,00zł z zakupu materiałów i wyposażenia. W zakresie Oświetlenia ulic, placów i dróg 

dokonujemy zwiększenia planu wydatków  bieżących o kwotę 100.000,00zł na zakup usług remontowych, to jest 

konserwacja oświetlenia ulicznego. W zakresie Pozostałej działalności dokonujemy zmniejszenia planu wydatków 

bieżących o 20.000,00zł, z wynagrodzeń osobowych pracowników oraz zwiększamy plan wydatków bieżących  o 

kwotę 1.150,00zł na zakup usług pozostałych, zmiana ta dotyczy zmian dokonanych w zakresie funduszu 

sołeckiego Belno-Pomarzanki. Jeśli chodzi o Kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego – Domy i ośrodki kultury, 

świetlice i kluby dokonuje się następujących zmian w planie wydatków bieżących; zwiększa się plan o kwotę 

1.141,49zł, na zakup materiałów i wyposażenia, ta zmiana wynika ze zmian w zakresie funduszu sołeckiego 

sołectwa Gaśno oraz zmniejszenia się o kwotę 22.672,86zł, z tytułu zakupu usług pozostałych. Jeśli chodzi o 

Ochronę zabytków i opiekę nad zabytkami dokonuje się zwiększenia planu wydatków bieżących o kwotę 

10.000,00zł, na zakup usług pozostałych w celu usunięcia samosiewów drzew i krzewów z terenu Parku 

Zabytkowego w Lucieniu zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków. Jeśli chodzi o zmiany w Wydatkach majątkowych to dotyczą one wprowadzenia do realizacji zadania 

pn. „Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Krzywie i w miejscowości Kozice”. Jest to 

zadanie ujęte w WPF Gminy Gostynin, okres realizacji 2024-2025. Łączne wydatki planowane  na to 

przedsięwzięcie to 10.000.000,00zł,limit wydatku roku: 2024 r. – 5.500,000,00zł, 2025 r. – 4.500,000,00zł. Zadanie 

jest dofinansowane z programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład w wysokości 8.000.000,00zł. Transport i 

łączność – Drogi publiczne gminne dokonuje się zmian wydatków w zakresie inwestycji drogowych, to jest 

zwiększenie o kwotę 20.000,00zł. W ramach zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Feliksów-Skrzany”, zwiększenia o kwotę 150.000,00zł, w ramach zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Budy Kozickie, to jest zadanie ujęte w WPF Gminy Gostynin. Środki te 

zostaną przeznaczone na wypłatę odszkodowań jak również wprowadza się zadanie pn. „Przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Krzywie” o wartości 200.032,95zł. zdejmując z budżetu zadanie dotyczące Modernizacji 

drogi wewnętrznej w miejscowości Krzywie, tutaj następuje zmiana nazwy inwestycji, natomiast wartość pozostaje 

bez zmian. Wprowadzamy również do budżetu zadanie dotyczące przebudowy dróg gminnych w miejscowościach; 

Jastrzębia, Belno-Pomarzanki, Osiny, jest to zadanie ujęte w WPF Gminy Gostynin, okres realizacji rok 2024-

2025.Limit wydatków roku 2024 – 800.000,00zł, 2025 r. – 1.600.000,00zł. Zadanie to zostaje dofinansowane 

również z Rządowego Funduszu Polski Ład, Program Inwestycji Strategicznych w wysokości 2.000.000,00zł. 

Dokonuje się również zwiększenia planu wydatków majątkowych w zakresie wydatków na zakupy inwestycyjne, to 

jest 12.000,00zł,  na zadanie; Wykup gruntów pod drogę gminną w miejscowości Polesie. Jeśli chodzi o drogi 

wewnętrzne tutaj następuje zmniejszenie zadania o wartości 96.725,71zł, zadanie pn. „Modernizacja dróg 

wewnętrznych w miejscowości Krzywie. Zwiększamy plan wydatków majątkowych o kwotę 5.000,00zł., w ramach 

zadania „Rozbudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Ruszków”, jest to zadanie ujęte w WPF Gminy Gostynin 

oraz zwiększenie o kwotę 225.500,00zł, zadanie pn. „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych, droga 

wewnętrzna w miejscowości Gulewo, to jest wypłata odszkodowań które zostały wypłacone i związane z realizacją 

tej inwestycji one nie mogą być zaklasyfikowane do zadań związanych z finansowaniem z Polskiego Ładu stąd też 

to przesunięcie środków na realizację tej inwestycji w ramach modernizacji drogi dojazdowej do gruntów w 

miejscowości Gulewo. Dodatkowo ze względu na charakter pracy ulega również zmiana nazwy zadania 

inwestycyjnego z „Modernizacji drogi wewnętrznej w miejscowości Stefanów” na „Przebudowę drogi wewnętrznej 



w miejscowości Stefanów”. Wartość zadania pozostaje beż zmian. W zakresie Gospodarki mieszkaniowej – 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami, dokonuje się zmniejszenia planu wydatków majątkowych  o kwotę 

25.000,00zł, na zadaniu inwestycyjnym pn. Zakup i montaż paneli fotowoltaicznych na placu zabaw w 

Bierzewicach”, działka będąca własnością Gminy w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Bierzewice, to jest 

rezygnacja z zadania, natomiast zwiększenia dokonuje się planu wydatków majątkowych o kwocie 7.457,40zł, 

poprzez wprowadzenie nowego zadania, to jest „Przygotowanie i ułożenie kostki pod ognisko z grillem wraz z 

materiałem na działce gminnej w miejscowości Bierzewice w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Bierzewice”. 

Kolejna zmiana dotyczy zmniejszenia planu wydatków majątkowych o kwotę 3.122,73zł. na zadaniu inwestycyjnym 

pn. „Zakup działki na terenie sołectwa Stanisławów Skrzański na potrzeby mieszkańców sołectwa w ramach 

funduszu sołeckiego sołectwa Stanisławów Skrzański” te środki zwiększają wartość nowego zadania to jest zakup 

elementów ogrodzeniowych na ogrodzenie działki w Stanisławowie Skrzańskim w ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Stanisławów Skrzański, działka jest własnością Gminy Gostynin. Jeśli chodzi o Bezpieczeństwo publiczne 

i ochronę przeciwpożarową – Ochotnicze Straże Pożarne dokonujemy zmniejszenie planu wydatków majątkowych 

o kwotę 13.890,00zł w ramach zadania „Rozbudowa budynku OSP Lucień o garaż dla samochodu bojowego na 

działce 17/6 OSP Lucień w celu zapewnienia gotowości bojowej, działka będąca w użyczeniu Gminy, zadanie to 

zostaje wprowadzone do WPF Gminy Gostynin, okres realizacji 2023-2024. Limit wydatków roku 2023 – 

86.110,00zł, i limit wydatków roku 2024 – 37.000,00zł. Ponadto dokonuje się zwiększenia o kwotę 6.840,00zł., i 

13.000,00zł, w ramach dotacji celowych z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji 

z zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora finansów publicznych z przeznaczeniem na zakup 

i montaż instalacji fotowoltaicznej na dachu budynku OSP w Rębowie w wysokości 6.840,00zł, i drugie zadanie to 

jest dofinansowanie zakupu lekkiego używanego samochodu ratowniczego dla OSP Sierakówek w wysokości 

13.000,00zł. W zakresie Oświaty i wychowania – Szkoły podstawowe dokonuje się zmniejszenia wydatków 

majątkowych  o kwoty 29.877,50zł, na zadaniu „Rozbudowa budynku SP w Solcu”, jest to zadanie ujęte w WPF 

Gminy Gostynin i przesuwa się wydatki  w wysokości 225.500,00zł, z rozbudową SP w Emilianowie z roku 2023 na 

limit wydatków roku 2024, łączna wartość zadania nie ulega zmianie. Wprowadzamy również do budżetu zadanie 

dotyczące „Remontu zabytkowego budynku SP w Lucieniu”, jest to zadanie ujęte w WPF Gminy Gostynin. Okres 

realizacji 2024-2025. Limit wydatków w roku 2024 – 350.000,00zł, limit wydatków roku 2025 – 2.150.000,00zł. To 

zadanie jest również dofinasowane z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w wysokości 1.300.000,00zł. 

Jeśli chodzi o Gospodarkę komunalną i ochronę środowiska – Oświetlenie ulic, placów i dróg dokonuje się 

następujących zmian w wydatkach majątkowych to jest;  zmniejszenie wartości zadania pn. „Zakup i montaż lampy 

solarnej w miejscowości Skoki przy skrzyżowaniu dróg gminnych w ramach funduszu sołeckiego sołectwa 

Kiełpieniec-Mniszek-Skoki” do kwoty 14.400,00zł., jak również zmniejszenie o kwotę 30.963,93zł zadania 

dotyczącego „Rozbudowy oświetlenia drogowego na terenie Gminy Gostynin”, zadanie te zostaje przeniesione do 

WPF Gminy Gostynin. Okres realizacji 2023-2024. Limit wydatków roku 2023 – 48.000,00zł, limit wydatków roku 

2024 – 35.000,00zł. W zakresie Kultury i ochrony dziedzictwa narodowego – Domy i ośrodki kultury, świetlice i 

kluby dokonuje się zmniejszenia o kwotę 243,92zł, zadania pn. „Budowa budynku gospodarczego przy świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Gaśno” z przeznaczeniem na cele gospodarcze, działka będąca własnością gminy, w 

ramach funduszu sołeckiego sołectwa Gaśno. Dokonuje się zmniejszenia kwoty 4.000,00zł wartości zadania pn. 

„Zakup kostki brukowej w celu utwardzenia terenu przy świetlicy wiejskiej w miejscowości Gaśno”, budynek będący 

własnością gminy w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Gaśno. Zwiększa się również o kwotę 9.000,00zł., 

zadanie inwestycyjne pn. „ Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Krzywie”, działka będąca własnością gminy, 

zwiększa się o 1.230,00zł zadanie inwestycyjne pn. „Budowa instalacji zbiornikowej na gaz płynny wraz z 

wewnętrzną instalacją gazową świetlicy wiejskiej w miejscowości Sieraków, budynek będący własnością Gminy, 

jest to zadanie ujęte w WPF Gminy Gostynin. Dokonuje się również  zmniejszenia o kwotę 10.000,00zł, wartości 

zadania pn. „Budowa wiaty przy świetlicy wiejskiej w miejscowości Skrzany na działce nr. 35/6, działka będąca w 

użyczeniu Gminy. Zwiększa się o kwotę 10.000,00zł, nowe zadanie pn. „Budowa zadaszenia przy wejściu głównym 

do świetlicy wiejskiej w miejscowości Skrzany” na działce nr 35/6, działka będąca w użyczeniu Gminy. Dodatkowo 

zmianie ulega zmiana nazwy zadania inwestycyjnego z „Zakupu materiałów i wykonania utwardzenia terenu przy 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Skrzany” działka będąca własnością Gminy. W ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Skrzany na zakup materiałów i wykonanie utwardzenia terenu przy świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Skrzany, działka będąca w użyczeniu Gminy w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Skrzany. Jeśli  chodzi o 

Kulturę fizyczną – Obiekty sportowe dokonujemy zmniejszenia o kwotę 8.000,00zł, wartości zadania pn. „ Zakup 

urządzeń to jest drążek z pylonem i drążek poręcze w celu doposażenia siłowni zewnętrznej wraz z dokumentacją”, 

działka będąca własnością Gminy w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Belno-Pomarzanki – rezygnacja z 

zadania. Zmniejszenia o kwotę 12.866,56zł,  wartości zadania pn. „Zakup urządzeń na plac zabaw – zestaw 

zabawowy z piaskownicą wraz z dokumentacją”, działka będąca własnością Gminy w ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Belno-Pomarzanki – rezygnacja, zmniejszenia o kwotę 5.000,00zł, wartości zadania pn. „Zakup i montaż 

paleniska ogniska z betonu na plac zabaw w Bierzewicach”, działka będąca własnością Gminy w ramach funduszu 



sołeckiego sołectwa Bierzewice, zwiększenia o kwotę 8.490,22zł, w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Założenie 

monitoringu na placu zabaw w miejscowości Bierzewic”:, działka będąca własnością Gminy w ramach funduszu 

sołeckiego  sołectwa Bierzewice. Są to wszystkie zmiany dokonane w Uchwale Budżetowej roku 2023 jak również 

w latach kolejnych, te zmiany nie powodują zmian deficytu budżetu na rok 2023 i na rok 2024, łączna wartość 

wydatków inwestycyjnych na rok 2023 wynosi 32.225.704,51zł, natomiast wydatki majątkowe na rok 2024 to 

wartość 31.066.915,00zł. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Skarbnik, czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytanie? Brak 

Opinia: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 559/LII/2023 została przyjęta 14 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na rok 2023 wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Pana Wójta. 

Czy w tym punkcie Państwo Radni mają jakieś pytania? Brak. 

Opinia: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 560/LII/2023 została przyjęta 14 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów stanowiących działkę nr ewid. 192/3 o 

pow. 0,0090 ha położonych  na terenie wsi Bierzewice gm. Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jest to działka położona w miejscowości Bierzewice o powierzchni 90m 2  

która w terenie stanowi jak gdyby drogę, która nie służy jako droga dojazdowa, dzierżawca zainteresowany 

wykupieniem tejże działki już, złożył taki wniosek o  wykupienie, niemniej jednak ta działka graniczy z kolejnymi 

trzema innymi działkami, musi być to procedurą przetargu otwartego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

Opinia: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 561/LII/2023 została przyjęta 14 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia 

niezabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 94/14 o pow. 0,0119 ha położoną na terenie wsi Krzywie 

gm. Gostynin z przeznaczeniem na realizację celu publicznego. 

(Z Sali posiedzeń wyszedł Radny Piotr Paweł Piotrowski) 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jest to działka o pow. 119 m2  która jest położona w miejscowości Krzywie 

i jest ona własnością osób prywatnych, te osoby wyraziły zgodę na piśmie, że nieodpłatnie przekażą, a jest to 

działka wydzielona z dużo większej działki na której położony jest obecnie Pomnik Powstańców Styczniowych  w 

miejscowości Krzywie. Chcemy ten Pomnik, żeby teren pod pomnikiem był własnością  Gminy wtedy daje to 

uzasadnienie do opieki i do ewentualnego inwestowania w remonty i utrzymania tegoż pomnika. Dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

Opinia: 



Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 562/LII/2023 została przyjęta 13 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

(Na salę posiedzeń wrócił Radny Piotr Paweł Piotrowski) 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia 

wniosku sołectwa Białe – Antoninów w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, mieszkańcy sołectwa Białe-

Antoninów złożyli wniosek w terminie czyli przed 30 września w sprawie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego na rok 2024 gdzie jednym z zadań przyjęli uchwałą zebrania wiejskiego nakłady na utrzymanie budynku 

byłego GCK w wysokości 15.500,00zł, jako że już kilkakrotnie ten budynek, tą działkę i cały obiekt przeznaczyliśmy 

do sprzedaży i ponownie w dniu wczorajszym została ogłoszona kolejna licytacja na sprzedaż tegoż budynku nie 

widziałem przedmiotowego przeznaczenia środków na utrzymanie tegoż budynku ze środków funduszu sołeckiego 

dlatego ten wniosek odrzuciłem, natomiast kompetencją w tej chwili Wysokiej Rady jest, że Rada może zmienić 

moją decyzję bądź podtrzymać. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie?  

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo, Panie Wójcie ja liczyłem że to sprawa zostanie rozstrzygnięta 

pomiędzy tutaj Panem Wójtem a mieszkańcami, liczyłem na takie polubowne załatwienie sprawy, że nie stanie to 

na forum Rady i my jako Rada nie będziemy tutaj stroną i mamy dzisiaj decydować czy negować stanowisko 

mieszkańców czyje to stanowisko jak gdyby podtrzymać. Czy jakieś rozmowy w trakcie bo wszyscy wiemy, że na 

poprzedniej sesji ta dyskusja się toczyła dość żywo czy teraz takie spotkanie się odbyło czy jeszcze były próby 

rozwiązania tej sytuacji od poprzedniej sesji w ogóle. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: od poprzedniej sesji miejsca nie było, ale ja byłem, uczestniczyłem w 

obydwu zebraniach sołectwa Białe-Antoninów i gdzie deklaracje podałem, że w momencie sprzedaży tegoż obiektu 

niezwłocznie przystąpimy do budowy świetlicy wiejskiej w mniejszym rozmiarze i w innej lokalizacji. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Brak 

Opinia: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie i komisja wypracowała wniosek do tego punktu w sprawie wyrażenia zgody na realizację przedsięwzięć 

zgłoszonych we wniosku z dnia 27.09.2023 r. sołectwa Białe – Antoninów w sprawie przyznania środków z funduszu 

sołeckiego na rok budżetowy 2024. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję i w tym momencie podejmiemy uchwałę w 

sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Białe - Antoninów w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego na 

rok budżetowy 2024 wyraża się zgodę na realizację przedsięwzięć zgłoszonych we wniosku z dnia 27 września 

2023 roku sołectwa Białe - Antoninów w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 

2024. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Przewodnicząca ja rozumiem, że to wniosek był Komisji, bo Pani Przewodnicząca 

tutaj odczytała, ja chciałbym to wyraźnie usłyszeć za którą wersją głosujemy i czy to był wniosek rozumiem Komisji, 

za taką wersją żeby podtrzymać taki wniosek sołectwa. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: żeby podtrzymać taki wniosek sołectwa. 

Radna Jolanta Sulma: tak to jest wniosek na rok 2024? 

Radny Marek Balcerzak: tak, to jest wniosek na rok 2024 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: na ten moment podejmujemy taką uchwałę wyrażającą 

zgodę na realizację przedsięwzięć. 

Radny Kamil Balcerzak: wszystko w uzasadnieniu będzie opisane w zasadzie było wczoraj wyjaśnione na 

komisjach. Wczoraj na komisji był podejmowany temat i komisja wyraźnie zaopiniowała projekt uchwały 

uwzględniający wniosek komisji zmieniający propozycję Pana Wójta, ponieważ Pan Wójt zaproponował wersję z 

nie wyrażam zgody natomiast komisja postawiła wniosek który został przegłosowany i projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany uwzględniający wniosek Komisji czyli  

Rada wyraża zgodę na realizację funduszu sołeckiego niemniej zastrzeżeniem w uzasadnieniu, że jeżeli sprzedaż 

to zostanie zrealizowana to wtedy sołectwo niezwłocznie w nowym roku będzie mogło podjąć uchwałę zebrania 

sołeckiego zmieniającą przeznaczenie tego funduszu sołeckiego chodzi o prostu o to żeby mieszkańcom nie 

przepadł fundusz sołecki 



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: i tak jak wspomniał Pan Wójt jeżeli dojdzie do 

sprzedaży obiektu na pewno sołectwo nie zostanie bez świetlicy.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: termin najbliższej licytacji to jest 28 grudnia 2023 r., więc wtedy myślę że 

stanie się to jasne. 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 563/LII/2023 została przyjęta 14 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, usługi opiekuńcze są świadczone przez 

pracowników zatrudnionych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, z uwagi na zmianę wysokości 

wynagrodzenia osób zatrudnionych na umowę zlecenie od 1 stycznia 2024 roku pracownicy zatrudnieni 

doświadczenia usług będą otrzymywać wynagrodzenie w wysokości 35,00zł, brutto za godzinę. W związku z 

powyższym konieczna jest zmiana wysokości stawki od płatności za usługi opiekuńcze, której wysokość od 1 

stycznia 2024r. ustalono na kwotę 35,00zł, a stawka opłaty za jedną godzinę specjalistycznych usług opiekuńczych 

wynosi 38,00zł. od 1 stycznia 2024r. Ponadto doprecyzowano warunki udzielania usług opiekuńczych i 

specjalistycznych usług opiekuńczych. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? Brak. 

Opinia: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Głosowanie: 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 564/LII/2023 została przyjęta 14 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia 

regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych. 

Tutaj poproszę Panią Sekretarz o takie krótkie przedstawienie regulaminu. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: Pani Przewodnicząca może ja odczytam, skoro już nie będzie czytany żeby 

po prostu Radni mieli wiedzę jak głosować. Regulamin został opracowany w taki sposób ponieważ już Urząd miał 

wiedzę na ten na temat jaka liczba ławników została zgłoszona przez Sądy i dlatego są takie a nie inne zapisy 

 § 1. 1. Radni, wybierają: 

Jednego ławnika do Sądu Rejonowego w Gostyninie spośród jednego kandydata 

Dwóch ławników do Sądu Okręgowego w Płocku spośród dwóch kandydatów. 

Głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych Komisja Skrutacyjna. 

§ 2. 1. Głosowanie jest tajne, odbywa się przy pomocy kart do głosowania sporządzonych odrębnie dla każdego 

sądu. 

2. Kandydaci na ławników umieszczeni są na karcie do głosowania w porządku alfabetycznym. 

3. Komisja Skrutacyjna sprawdza prawidłowość sporządzonych kart do głosowania, szczególnie pod kątem czy 

wszyscy kandydaci są na nich umieszczeni, opatruje karty pieczęcią Rady Gminy i rozdaje je radnym. 

§ 3. 1. Głosowanie odbywa się na sesji poprzez wyczytanie przez członka Komisji Skrutacyjnej, według listy 

obecności, nazwisk radnych, którzy kolejno podchodzą do urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucają do niej 

karty do głosowania. 

2. Podczas głosowania na sali znajduje się miejsce umożliwiające radnym tajne (dyskretne) dokonanie wyboru 

kandydatów na kartach do głosowania. 

§ 4. 1. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza protokół. 

2.  Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej. 

3. Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie protokołu na sesji. 



§ 5. Wybór ławników następuje zwykłą większością głosów przy obecności, co najmniej połowy ustawowego składu 

Rady. 

Karta do głosowania, sporządzona do Sądu Rejonowego w Gostyninie, według jednolitej formy, zawiera treść: 

„Karta do glosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Gostyninie” oraz pytanie „Czy jesteś za 

wyborem na ławnika?” Poniżej, nazwisko i imię (imiona) kandydata. Obok nazwiska, z prawej strony, w jednej linii 

umieszcza się dwie jednakowe kratki: jedna obok wyrazu „tak”, druga obok wyrazu „nie”. 

2. Wzór karty do głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego Regulaminu. 

§ 7.1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” 

opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu „nie” opowiadając się w ten sposób przeciwko 

wyborowi kandydata na ławnika. 

2. Jeżeli radny na karcie do głosowania:  

1) postawi przy nazwisku kandydata znak „x” jednocześnie w kratce obok wyrazu „tak”, jak i w kratce obok wyrazu 

„nie”, 

2) nie postawi przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce ani obok wyrazu „tak”, ani obok wyrazu „nie”, 

3) wypełni kartę przy nazwisku kandydata w sposób niezgodny z ust. 1 

- jego głos uważa się za nieważny. 

3. Karty wyjęte z urny nie sporządzone przez Radę Gminy  i całkowicie przedarte są kartami nieważnymi. 

§ 8. Kandydata na ławnika Sądu Rejonowego w Gostyninie uważa się za wybranego, jeżeli w głosowaniu uzyskał 

(zgodnie z    § 5 Regulaminu) więcej głosów, znaków „x” w kratce obok wyrazu „tak” od sumy znaków „x” w kratce 

obok wyrazu „nie”. 

§ 9.1. Komisja Skrutacyjna sporządza protokół dlo Sądu Rejonowego w Gostyninie, w którym określa, co najmniej: 

liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania, 

imię ii nazwisko zgłoszonego kandydata, 

liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania, 

liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym wydano karty do 

głosowania, Komisja poddaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności), 

liczbę kart nieważnych, 

liczbę głosów nieważnych, 

liczbę głosów ważnych, 

imię (imiona) i nazwisko zgłoszonego kandydata oraz liczbę głosów ważnie oddanych: 

a) za wyborem kandydata na ławnika, 

b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika. 

2. Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik głosowania oraz 

zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do naruszenia procedury w trakcie 

głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

3. Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania  zgodnie z brzmieniem załącznika nr 2 do niniejszego  

Regulaminu. 

§ 10.1. Karty do głosowania, sporządzone dla Sądu Okręgowego w Płocku, według jednolitej formy, zawierają 

brzmienie „Karta do głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Płocku oraz zamieszczone poniżej 

w kolejności alfabetycznej imię (imiona) i nazwiska zgłoszonych kandydatów na ławników. Obok, po imieniu i 

nazwisku każdego z kandydatów, z prawej strony, w jednej linii umieszcza się dwie jednakowe kratki: jedna obok 

wyrazu „tak”, druga obok wyrazu „nie”. 

2. Wzór karty do głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego Regulaminu. 

§ 11.1. Radny dokonuje wyboru dwóch kandydatów, bowiem tylu ławników jest zgłoszonych do Sądu Okręgowego 

w Płocku, poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” opowiadając się w 

ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu „nie” opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi 

kandydata na ławnika. 

2. Jeżeli radny, na karcie do głosowania: 

1) postawi przy nazwisku kandydata znak „x” jednocześnie w kratce obok wyrazu „tak”, jak i w kratce obok wyrazu 

„nie”, 

2) nie postawi przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce ani obok wyrazu „tak”, ani obok wyrazu „nie”, 

3) wypełni kartę przy nazwisku kandydata w sposób niezgodny z ust. 1 

- jego głos uważa się za nieważny. 

3.  Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Radę Gminy i całkowicie przedarte są kartami nieważnymi. 

§ 12.  Za wybranych na ławników uważa się: 

- dwóch kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku, którzy w głosowaniu uzyskał (zgodnie z  § 5 

Regulaminu) więcej głosów, znaków „x” w kratce obok wyrazu „tak” od sumy znaków „x” w kratce obok wyrazu 

„nie”. 



§ 13.1. Komisja Skrutacyjna sporządza protokół dla Sądu Okręgowego w Płocku, w których określa się co najmniej: 

liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 

imiona i nazwiska zgłoszonych kandydatów; 

liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania; 

liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym wydano karty do 

głosowania, Komisja podaje w protokole przyczynę tej niezgodności); 

liczbę kart nieważnych; 

liczbę głosów nieważnych; 

liczbę głosów ważnych; 

liczbę głosów ważnych oddanych na poszczególnych kandydatów 

- a nadto stwierdza wynik wyborów. 

2. Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik głosowania oraz 

zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do naruszenia procedury w trakcie 

głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

3. Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika nr 4 do niniejszego 

Regulaminu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

pytanie? Brak. 

Opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Głosowanie: 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 565/LII/2023 została przyjęta 14 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru 

ławników na kadencję 2024-2027. 

Tutaj przytoczę art. 25 ustawy o samorządzie gminnym Radny nie może brać udziału w głosowaniu w Radzie ani 

w Komisji jeżeli dotyczy ona jego interesu prawnego i w związku z tym że nasz Radny Stanisław Wasiński jest 

związany z tym artykułem, Radny zostanie wyłączony z głosowania w sprawie uchwały. Natomiast jeśli chodzi o 

głosowanie dotyczące przyjęcia Komisji Skrutacyjnej Radny może brać udział w tym głosowaniu i w tym momencie 

proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Marek Balcerzak: Pani Przewodnicząca ja chciałbym uściślić, będziemy głosowali niezależnie bo są karty 

niezależne i teraz czy Pan Wasiński będzie z obydwu głosowań zwolniony czy z jednego? 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: z jednego dotyczącego Płocka tylko że uchwała potem 

jest. 

Radny Marek Balcerzak: żeby była jasność. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska tylko że uchwała potem jest jedna. 

Radny Marek Balcerzak: ale uchwała jest tylko stwierdzeniem faktu. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ale głosuje do jednego więc nie ma wpływu na drugiego. 

Radny Marek Balcerzak: uchwała jest tylko stwierdzeniem faktu, wynikiem głosowania jest protokół Komisji. 

Radny Kamil Balcerzak: ja uważam że nad Uchwałą Pan Stanisław nie powinien głosować.  

Radny Marek Balcerzak: ja analizowałem to wielokrotnie jeśli chodzi o ustawę. Rada nie ma możliwości odrzucenia 

uchwałą wyników głosowania także uchwała jest tylko nie może jej nie podjąć. 

Radny Stanisław Wasiński: to słuchajcie Państwo, to ja w ogóle nie będę głosował na żadnego z kandydatów i 

wtedy będziecie mieli problem rozwiązany. 

Radny Marek Balcerzak: analogia jest do powoływania przewodniczących komisji generalnie nie wiem czy jest 

nawet konieczność podejmowania uchwały dlatego że nie a chciałem od strony formalno-prawnej żeby nie było 

dlatego to pytanie zadałem żeby nie było zastrzeżeń już po fakcie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: ogłosiła 5 minut przerwy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: wznowiła obrady. 

Czyli po konsultacji z Prawnikiem Pan Radny Wasiński może brać udziału w głosowaniu nad podjęciem uchwały 

natomiast nie będzie brał udziału w głosowaniu w przypadku wyboru ławnika do sądu w Płocku. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

Nastąpiło zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: Ewa Michalska, Mariola Dan-Liberadzka, Kamil 

Balcerzak – członkowie Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę. 



Radny Mirosław Nowacki odczytał: Opinia Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych  w kadencji 2024-2027z dnia 21 września 2023 r. 

Powołany Uchwałą nr 535/XIX/2023 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 czerwca 2023 r. zespół do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych w kadencji 2024 – 2027 w składzie: 

Przewodniczący – Mirosław Nowacki 

Zastępca Przewodniczącego – Piotr Lemański 

Członek – Krzysztof Penkala 

stwierdza co następuje:  

Wpłynęły ogółem 2 zgłoszenia kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku w kadencji 2024-2027. 

Wpłynęło ogółem 1 zgłoszenie kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego w Gostyninie w kadencji 2024-2027. 

Weryfikacja zgłoszeń wykazała, że wszystkie zgłoszenia spełniły wymogi formalne określone ustawy z dnia 21 lipca 

2001 r. – Prawo o ustroju sądów oraz w Rozporządzeniu Ministra Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 r w 

sprawie sposobu postępowania z dokumentami złożonymi radom gmin przy zgłaszaniu kandydatów na ławników 

oraz wzoru karty zgłoszenia. 

W wyniku podjętych czynności sprawdzających stwierdzono, że żaden z kandydatów nie figuruje w policyjnych 

systemach informatycznych, jak również potwierdzona została ich niekaralność przez Krajowy Rejestr Karny. 

Wobec powyższego przedstawia się do decyzji Rady Gminy Gostynin listy kandydatów jak w załączniku nr 1 i 

załączniku nr 2 do niniejszego protokołu. 

Jednocześnie informuje się, że zgodnie z wnioskiem Prezesa Okręgowego w Płocku z dnia 17 maja 2023r. 

-  do orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku w kadencji 2024-2027 z terenu Gminy Gostynin należy wybrać 6 

ławników, 

-  do orzekania w Sądzie Rejonowym w Gostyninie w kadencji 2024-2027 z terenu Gminy Gostynin należy wybrać 

1 ławnika. 

Zespół wszystkie zgłoszenia kandydatów na ławników zaopiniował pozytywnie. 

Przewodniczący – Mirosław Nowacki 

Zastępca -  Piotr Lemański 

Członek – Krzysztof Penkala 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Przystąpimy wobec tego do głosowania nad 

głosowaniem nad przyjęciem składu |Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowanie: 

Radni do Komisji Skrutacyjnej uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty 14 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu w składzie Radna Ewa 

Michalska, Radna Mariola Dan Liberadzka i Pan Radny Kamil Balcerzak zapraszam komisję skrutacyjną do pracy. 

Odbyło się głosowanie. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Kamil Balcerzak odczytał Protokół z ustalenia wyników głosowania w 

wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Gostyninie sporządzony na Sesji Rady Gminy Gostynin  w dniu 27 

października 2023 r. na kadencję 2024-2027. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - radny Kamil Balcerzak 

Członek Komisji Skrutacyjnej – radna Mariola Dan-Liberadzka 

Członek Komisji Skrutacyjnej – radna Ewa Michalska 

Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

Liczba radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 14 radnych, 

Na ławników do Sądu Rejonowego w Gostyninie zgłoszono kandydaturę Pani Bożeny Anety Paszotty. 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 14 radnych, 

Liczba kart wyjętych z urny: 14 

Liczba kart nieważnych:  0 

Liczba głosów nieważnych:  0  

Liczba głosów ważnych: 14 (czyli wszystkie głosy które zostały oddane były ważne) 

Liczba głosów które zostały oddane na kandydata Panią Bożenę Anetę Paszottę 

Za wyborem kandydata na ławnika 12 głosów, 

Przeciw wyborowi kandydata na ławnika 2 głosy, 

Wobec powyższego, Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydat, Bożena Aneta Paszotta uzyskała więcej głosów 

za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na ławnika do Sądu Rejonowego w Gostyninie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: teraz przejdziemy do głosowania nad wyborem 

ławników do Sądu Okręgowego w Płocku. 



Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Kamil Balcerzak odczytał Protokół z ustalenia wyników głosowania w 

wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Płocku sporządzony na Sesji Rady Gminy Gostynin w dniu 27 

października 2023 r. na kadencję 2024-2027 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - radny Kamil Balcerzak 

Członek Komisji Skrutacyjnej – radna Mariola Dan-Liberadzka 

Członek Komisji Skrutacyjnej – radna Ewa Michalska 

Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

Liczba radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 13, 

Na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku zgłoszono kandydatury: 

Bożena Jędrzejczak 

Marianna Wasińska 

 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 13, 

Liczba kart wyjętych z urny 13, 

Liczba kart nieważnych: 0 

Liczba głosów nieważnych 0 

Liczba głosów ważnych 13 

Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów:  

Bożenę Jędrzejczak głosowało 13 radnych za, 

Mariannę Wasińską głosowało 10 radnych za 

Wobec powyższego, Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydat/ci:  

Bożena Jędrzejczak 

Marianna Wasińska 

zostali wybrani na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku 

Ponadto Komisja nie stwierdza, że podczas głosowania zaszły nieprawidłowości.  

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Komisji skrutacyjnej.  

Przystąpimy wobec tego do podjęcia uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027.  Na podstawie  

art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym art. 160 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 

roku prawo o ustroju sądów powszechnych uchwala się co następuje: 

 

§ 1 

Po przeprowadzeniu głosowania w trybie tajnym nad wyborem ławników stwierdza się wybór ławników do Sądu 

Okręgowego w Płocku na kadencję 2024-2027 r.: 

 Bożena Jędrzejczak;  

Marianna Wasińska  

Po przeprowadzeniu głosowania w trybie tajnym nad wyborem ławników stwierdza się wybór ławników do Sądu 

Rejonowego w Gostyninie na kadencję 2024-2027 r.: 

Bożena Aneta Paszotta 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Gminy. 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Uchwała podlega podaniu do publicznej wiadomości poprzez umieszczenie na tablicy ogłoszeń  w Urzędzie 

Gminy Gostynin, a także zamieszczenie jej treści na stronie internetowej. 

Głosowanie: 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 566/LII/2023 została przyjęta 13 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

(Z sali posiedzeń wyszedł Radny Janusz Brudnowski) 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących komisji o 

realizacji wniosków komisji.      

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie wypracowała. 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej wniosków nie wypracowała.  



Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  wypracowała wniosek w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację przedsięwzięć zgłoszonych we wniosku z dnia 27.09.2023 r. sołectwa Białe – 

Antoninów w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024. 

Komisja Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała.     

Komisja Rewizyjna nie obradowała.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Do punktu 12-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi bądź spostrzeżenia do przesłanego protokołu z poprzedniej sesji? 

Brak. 

Protokół z obrad LI Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Na salę posiedzeń wrócił Radny Janusz Brudnowski) 

 

Do punktu 13-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Piotr Lemański: ja mam taki wniosek odnośnie sołectwa tej uchwały odnośnie sołectwa Białe - Antoninów i 

uważam tutaj że podejmowaliśmy już też ten temat odnośnie usytuowania na tej działce gminnej tej drugiej świetlicy 

tej zastępczej ja tutaj proponuję Panie Wójcie żeby te środki znamy mniej więcej kwoty bo podobne obiekty są 

wprowadzone do WPF na przyszły rok i ja tutaj proszę o zabezpieczenie takich środków na rzecz tej przyszłej 

świetlicy. Tutaj znamy już termin przetargu tego budynku naszego po byłym Centrum i jestem tutaj też za tym żeby 

wiadomo ze po pozytywnym rozstrzygnięciu tego przetargu były nabywca przyszły stanie się jego właścicielem 

także tutaj sądzę też że trzeba jak najszybciej zapewnić te środki i to lokum dla tych dla tych mieszkańców tego 

sołectwa Białe - Antoninów tam stworzyć. Dziękuję bardzo. 

Radna Ewa Michalska: ja mam prośbę do Pana Wójta w związku z tym że budynek Rogożewku został przejęty 

przez Urząd Gminy i o tym już było wiadomo wczesną wiosną, myśmy na ostatniej komisji miesiąc temu rozmawiali 

też i mieliśmy się spotkać w okresie między sesyjnym do takiego spotkania nie doszło. Myślę że takie rozmowy 

należałoby podjąć jak najszybciej dlatego żeby wykorzystać możliwości do wykorzystania tego budynku, czy to 

możliwości w programach na przyszły rok więc to to jest ważne również jeśli chodzi o budżet na następny rok 

dziękuję. 

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie ja chciałbym się dowiedzieć kiedy to kruszywo będzie?, bo miało już być, 

przychodziły wywrotki i ja rozmawiałem z Panem Czarneckim i mówi, że tylko na ten PSZOK mają to kruszywo, a 

więcej nie ma. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: sukcesywnie wożą 

Radny Stanisław Wasiński: więc można oczekiwać? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak. 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado; w imieniu własnym i Pana Burmistrza Miasta Gostynina Pana Pawła 

Kalinowskiego i Leśniczego Nadleśnictwa Gostynin Pana Jacka Liziniewicza chciałbym wszystkich Państwa i 

mieszkańców Gminy zaprosić na uroczystości z okazji 105 rocznicy Odzyskania Niepodległości przez Polskę w 

dniu 11 listopada. Repertuar obchodów będzie dosyć bogaty bo rozpocznie się już o godzinie 10:00 będzie tak 

zwana część miejska czyli przez złożenie kwiatów przy grobie Nieznanego Żołnierza na cmentarzu parafialnym w 

Gostyninie, następnie 10:30 msza święta w intencji Ojczyzny w kościele na Jana Pawła II, następnie złożenie 

kwiatów przy pomniku św. Jana Pawła II i przemarsz do tablicy straconych przez Niemców mieszkańców Gostynina 

w 1941 roku przy ulicy Floriańskiej oraz do pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego złożenie kwiatów i zapalenie 

zniczy. Druga część uroczystości się rozpocznie o godzinie 15:00 przy Szkole Podstawowej im Powstańców 

Styczniowych w Zwoleniu gdzie dokonamy uroczystego odsłonięcia muralu upamiętniającego 160 rocznicę 

Powstania Styczniowego, następnie o 15:45 udamy się pod pomnik Powstańców Styczniowego w Gaśnym tam 

oddamy hołd poległym w 1863 roku w Gaśnym a następnie uroczyście odsłonimy kamienny wieniec upamiętniający 

160 rocznicę Powstania Styczniowego, projekt i wykonanie tego wieńca jest to autorstwa Pana 

……………………………….., następnie złożymy podpisy, cały komitet społeczny do spraw obchodów 160 rocznicy 

Powstania Styczniowego który zawiązaliśmy 20 stycznia 2023 roku. Ta uroczystość będzie takim zwieńczeniem 

całego roku obchodów uroczystości 160 rocznicy Powstania Styczniowego, następnie o godzinie 16:15 rozpocznie 

się Ognisko patriotyczne na terenie świetlicy w Gaśnym gdzie wspólnie z Chórem będziemy śpiewać pieśni 

patriotyczne a zakończy się to ogniskiem patriotycznym i poczęstunkiem dla uczestników. 

Radny Kamil Balcerzak: mam pytanie Panie Wójcie odnośnie dróg z tegorocznego budżetu, mianowicie chodzi mi 

tutaj o drogę w Sierakowie i w Sierakówku kiedy możemy spodziewać się przetargu na te drogi i jak wygląda w tej 

chwili przygotowanie dokumentacji pod te inwestycje 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Pan Wójt teraz będzie się odnosił? 



Tutaj wiem że przybył dziś dzierżawca Zalewu Piechota, Przedstawiciel Stowarzyszenia Pro Fishing Sport i proszę 

Pana o zabranie głosu. 

(Z sali posiedzeń wyszedł Radny Marek Balcerzak) 

Przedstawiciel Stowarzyszenia Pro Fishing Sport dziękuję, Panie Wójcie, Wysoka Rado chciałbym podziękować 

za zaproszenie na Rade Sesji, jesteśmy nowym dzierżawcą Zalewu Piechota gm. Strzałki, moje nazwisko Piotr 

Klimkowski, jestem sekretarzem Pro Fishing Sport and Sport, zostałem oddelegowany do Państwa na Radę Sesji 

by przedstawić plany to co zrobiliśmy i plany na przyszłe lat. Chciałbym podziękować za zaufanie i wybranie oferty 

Radzie i podpisanie umowy na czas nieokreślony z nami, do dnia dzisiejszego udało nam się posadowić altankę 

śmietniczkową w której jest usytuowany pojemnik na odpady, zostały posadowione kosze na śmieci jak również na 

wale jak i na terenie gminy to zostało przez Starostwo wydane zezwolenie na posadowienie takich koszy na śmieci. 

Zostało wykonane trzy koszenia w tym koszenie rzeki Skrwy, teren jest sprzątany dwa razy w tygodniu została 

podpisana umowa na sprzątanie jak również na wywóz nieczystości z Zakładem Komunalnym z Baruchowa. 

Wykonaliśmy dwie imprezy dla dzieci dwa razy Dzień Dziecka plus jedna impreza dla dzieci było organizowane 

przez Koło i osoby publiczne z gminy, wykonaliśmy również jesienny zawody o jesienny Puchar Wójta, były to 

pierwsze cykliczne takie zawody już mówię wykonaliśmy również takie symboliczne zarybienie w postaci pięciu 

sztuk karpi koi wymiar około 40cm. W dniu jutrzejszym planowane jest w obecności Pani Sekretarz Gminy 

usytuowanie nad Zalewem tablic informacyjnych i edukacyjnych takich by można było poprzez kod QR dowiedzieć 

się jakie ryby żyją w danym zbiorniku, jakie rośliny są na tym terenie objęte chronione bądź nie żeby tak by młodzież 

i dzieci mogła czynnie uczestniczyć na przykład w lekcjach nad Zalewem Piechotą także planowana jest 

posadowienie kontenera dla wędkarzy to jest kontenera socjalnego na pewno będzie ciągłe czyszczenie zbiornika 

i cięcie niektórych elementów w zbiorniku, usytuowanie ledowych lamp solarnych pośrodku zbiornika tak żeby 

wieczorami mógł wyglądać bardzo estetycznie i pięknie. W kolejnych latach planowane są przez Zarząd 

Stowarzyszenia usytuowanie tak zwanego zbiornika akwarium nadwodnego, jeżeli Państwo wiecie o co chodzi to 

chodzi o to że ryby będą pływały w szklanym elemencie, będą widoczne dla zwiedzających i będzie można 

obserwować. Jeszcze raz bardzo dziękuję za zaufanie Stowarzyszenie Pro Fishing Sport będzie chciało by nie było 

nadszarpnięte dziękuję jeszcze raz Panie Wójcie, Wysoka Rado, dziękuję bardzo. Może ktoś z Państwa ma 

pytania? 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękujemy. 

Pan Dariusz Szymański: jestem pełnomocnikiem Stowarzyszenia które poprzednio dzierżawiło przed obecnym 

Stowarzyszeniem, złożyliśmy skargę do Państwa na działania Pana Wójta odnośnie Zalewu Piechota i odebrania 

nam Zalewu Piechota, na ten moment Pan Wójt przywłaszczył sobie majątek naszego Stowarzyszenia i ten majątek 

przekazał obecnemu dzierżawcy, my nie mamy pretensji do obecnego dzierżawcy przejął pięknie proszę bardzo 

My dostaliśmy od Pana Wójta termin, aha Panie Piotrze czy do 15 marca byłby Pan w stanie odłowić ze zbiornika 

swoje ryby jeżeli Panu by kazano? 

Przedstawiciel Stowarzyszenia Pro Fishing Sport Piotr Klimkowski: Ja powiem tak, każde Stowarzyszenie promuje 

zasady nauki, nie jesteśmy i nigdy nie będziemy chcieli w stanie by ryby które zostały zapuszczone w zbiorniku 

były przez nas odławiane i żeby zostało nam to oddane w postaci majątku i takiej innej rzeczy te ryby mają służyć 

Gminie Gostynin, Gostyninowi i wędkarzom i takie inne rzeczy, to była dobra wola nasza, żadnego zapisku nie 

było,. 

Pan Dariusz Szymański: ale ja mam pytanie? 

Przedstawiciel Stowarzyszenia Pro Fishing Sport Piotr Klimkowski: przepraszam, ja Panu nie przerywałem 

dokończę to była dobra wola nasza i uważamy że ryby w wodzie które były przed panem Darkiem długo długo tam 

są i będą długo długo po Panu Darku. Dziękuję bardzo. 

Pan Dariusz Szymański: ale ja mam pytanie do pana konkretne czy  do 15 marca odłowił by Pan swoje ryby kiedy 

były w okresie ochronnym? 

Przedstawiciel Stowarzyszenia Pro Fishing Sport Piotr Klimkowski: jeżeli miałbym takie pozwolenie i siły pewnie 

bym odłowił. Dziękuję. 

Pan Dariusz Szymański: Droga Rado złożyliśmy skargą na działania Wójta, my nie mieliśmy możliwości odłowienia 

swojego majątku, z tego względu że zasady które wyznaczył nam Pan Wójt czyli odłowienie ryb na zasadach 

Operatu Wodno-prawnego którego nigdy nasze Stowarzyszenie nie otrzymało, nie chcieliśmy się narazić na 

odpowiedzialność karną Związku z tym, że ryby do 15 marca były już w okresie ochronnym i nie można było tych 

ryb odłowić więc nie chcieliśmy się narazić na odpowiedzialność karną i wystąpiliśmy do władz Gminy do Radnych 

z prośba o rozwiązanie tego problemu żebyśmy mogli ten nasz majątek zabrać troszeczkę później w późniejszym 

terminie, niestety Pan Wójt nic z tym nie chciał zrobić i nie zrobił i sprawę próbuje wyciszyć sprawę i zamknąć jakby 

nic się nie stało, a w dalszym ciągu jest dokumentacja wszelka którą Pan Wójt sobie zażyczył w postaci faktur 

zakupowych ryb, ilości zapuszczonych ryb przez nasze Stowarzyszenie co opiewa to na kwotę ponad 150.000,00zł, 

przez ten okres czasu kiedy my dzierżawiliśmy jako Stowarzyszenie a jako Dariusz Szymański też tam 

wpuszczałem wcześniej bo ja byłem dzierżawcą jako osoba prywatna też wpuszczałem ryby które przekazałem na 



rzecz Stowarzyszenia bo było to normalne i Szymański nie zabierał ryb wtedy tylko przekazał Stowarzyszeniu aby 

te ryby rzeczywiście miały służyć społeczeństwu, ale w sytuacji jakiej jak postępują przez Pana Wójta naszym 

Stowarzyszeniem że wskutek mojego prywatnego działania i udogodnienia tego że są robione wałki na drogach w 

gminie zostało mi złożone wypowiedzenie odnośnie Zalewu i wszyscy dokładnie to wiedzą a nikt nic nie chce z tym 

zrobić, to jeżeli dotyczy się tego Zalewu i do dnia dzisiejszego nie otrzymałem żadnej odpowiedzi co z moją skargą 

i kiedy ta skarga zostanie poruszona tutaj przez Radnych na sesji, bo myślę że należałoby ten temat wyjaśnić i 

zamknąć. Nie chcemy się upierać czy zabierać nowemu dzierżawcy tego zbiornika niech tylko Pan Wójt rozliczy 

się z naszym Stowarzyszeniem tak jak Bóg przykazał zgodnie z prawem i wszystko. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panu za informacje.  

 

Do punktu 14-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 14.40. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy, Sekretarzowi Gminy, 

Skarbnik Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach LI Sesji Rady Gminy  i zamknęła je. 

 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

 

 

      Przewodnicząca Rady Gminy 

      Renata Kędzierska 

 

 

 

 

 


